
ZAPISNIK PRVE REDOVITE SJEDNICE SREDIŠNJEG ODBORA HRVATSKOG 

ARHEOLOŠKOG DRUŠTVA 

14.02.2024. 

 

Prva redovita sjednica Središnjeg obora Hrvatskog arheološkog društva, održana je 

14.02.2024. godine, putem Zoom platforme, u 10 sati. Sjednicom je predsjedavala Jacqueline 

Balen, predsjednica Hrvatskog arheološkog društva. 

Prisutni: Jacqueline Balen, Hrvoje Potrebica, Domagoj Perkić, Jana Škrgulja, Adriana Gri-

Štorga, Ivanka Kamenjarin, Željko Krnčević, Domagoj Tončinić, Jelena Jovanović i Marta 

Kalebota (Gradski Muzej Korčula). Odsutan Ante Alajbeg 

 

DNEVNI RED 

1. Skup u Korčuli 

2. Nakladnička djelatnost 

3. Popularizacija 

4. Novi članovi društva 

5. Razno 

 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 

1. Znanstveni skup i Godišnja skupština Hrvatskog arheološkog društva 2024. 

Znanstveni skup Hrvatskog arheološkog društva, održat će se od 07 - 11.10.2024. na otoku 

Korčuli, s predavanjima u gradovima Korčula i Lumbarda. Organizatori skupa su Gradski 

Muzej Korčula i Hrvatsko arheološko društvo. Preliminarni plan prikazala je Marta Kalebota. 

U organizacijskom odboru skupa su Kalebota, Radić, Borzić, Potrebica, Perkić, Balen. Radni 

naziv skupa je Arheologija južnog Jadrana.  

2. Nakladnička djelatnost 



Izvještaj o nakladničkoj djelatnosti započela je Jacqueline Balen, a nastavio Domagoj 

Tončinić. Izdanja HAD-a sa skupa u Sisku dobro napreduju u organizaciji Ivana Drnića i 

Ivane Miletić Čakširan. Radovi su djelomično recenzirani. Recenzije za Izdanja HAD-a sa 

skupa u Šibeniku  su okončane pa Izdanja uskoro idu na prijelom. Razgovaralo se o mogućim 

temama za idući broj Obavijesti. 

3. Popularizacija 

Popularizacija se najvećim dijelom veže uz projekt Jelene Jovanović Šta vi tamo kopate? 

Realizacija projekta je u završnoj fazi, za dva tjedna bit će održano prvo predavanje, a zadnje 

će biti u siječnju 2025. Projekt je organiziran u suradnji Hrvatskog arheološkog društva, 

Arheološkog muzeja Split, Muzeja grada Splita i Muzeja hrvatskih arheoloških spomenika. 

Predavanja će se održavati u staroj Gradskoj vijećnici, a s projektom se započinje 29.02.2024. 

Jelena Jovanović predlaže da u ime Hrvatskog arheološkog društva na prvom predavanju 

prisustvuje ili predsjednica Jacqueline Balen, ili jedan od dopredsjednika Društva: Hrvoje 

Potrebica ili Domagoj Perkić. Predavanja vjerojatno neće biti dostupna on-line, ali bi se 

mogla snimiti i predstaviti na You Tube kanalu.  

Željko Krnčević predlaže da se za Međunarodni dan muzeja organizira posjet Bribirskoj 

glavici ili nekom drugom lokalitetu.  

Jacqueline Balen predlaže više objava na Facebooku i drugim društvenim mrežama, u okviru 

popularizacije. 

4. Novi članovi društva 

U članstvo je primljen jedan redoviti član. 

5. Razno 

Jacqueline Balen obavijestila je da je Hrvatsko arheološko društvo od Ministarstva kulture  i 

medija za svoj redoviti rad dobilo iznos od 5.500,00 eura.  

Željko Krnčević navodi da se iduće godine obilježava 100 godina Gradskog muzeja Šibenik te 

da slijedi njegov odlazak u mirovinu. Predlaže da Hrvatsko arheološko društvo sudjeluje u 

obilježavanju svečane obljetnice. Također obavještava da će se tijekom rujna održati In 

memoriam pokojnim voditeljima istraživanja na Bribirskoj glavici te poziva članove 

Hrvatskog arheološkog društva da se pridruže tom događaju.  

 



Sjednica je zaključena  10:45. 

 

Zapisnik vodila: 

Jana Škrgulja, tajnica Hrvatskog arheološkog društva 


